
 Číslo materiálu : 4/05 

Komise: Komise sportovní 

Datum :   10.9.2015 

Přítomni: 

 

Host: 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

J. Třískala, J. Králik, J. Kukla,  K. Fialová, V. Šnajdr, I. Mrázková, T. Gryč, A.Salák, 

T. Morawski, L. Tvrdík, T. Pilc, J. Ďoubal, M. Pavlík 

 

Z. Hadrovský, K. Ptáček, I. Šanc, M. Hruška, J. Němeček, I. Sova, M. Lhoťan, Z. 

Jirásek, M. Procházka, J. Macháček 

R. Hanuš, P. Němec, D. Hlavinka,  

 

Člen RM: 

 

Ing. Jiří Kukla, Ing. Tomáš Pilc 

Příští jednání: xx. 2015    

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

RM města Kutná Hora  

1. b e r e   n a   v ě d o m í  

zápis sportovní komise ze dne 10.9.2015 

       

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

1) pí. Krulišová seznámila členy SK s pravidly grantového systému. Ve „Výzvě k předkládání 

projektů v příspěvkových programech pro rok 2016“ došlo k následujícím změnám: 

Žádost lze podat na jeden projekt pouze v jedné kategorii a v jednom příspěvkovém programu. 

Množství různých projektů v různých kategoriích a programech podaných jedním žadatelem 

není omezeno. 

 

Termíny pro příjem žádostí: 

Malé projekty: příjem žádostí proběhne v těchto termínech 

 1. čtvrtletí 2016   15.12.2016 

 2. čtvrtletí 2016   14.3.2016 

 3. čtvrtletí 2016  12.6.2016 

 4. čtvrtletí 2016  11.9.2016 

 

Střední a velké projekty 

Pro 1. kolo 30.10.2015 

Pro 2.kolo  15.6.2015 

V prvním kole bude rozděleno 70% alokovaných prostředků, ve druhém kole zbylých 30%. 

Nejvýznamnější akce z hlediska přínosu pro Kutnou Horu budou stejně jako v loňském roce zařazeny 

do zvláštní kategorie Calendarium Cuthna.  

Calendraium Cuthna má vlastní rozpočtovou položku, projekty zařazené do této kategorie již dále 

nesoutěží s ostatními projekty. 

 

Hodnocení žádostí – nově- hodnocení obsahové části budou provádět příslušné komise Rady města 

Kutná Hora a jeden nezávislý hodnotitel v každé grantové oblasti.  

Tímto byli členové komise vyzváni, aby zvážili způsob hodnocení žádostí, tak aby se  celý proces 

neprotahoval. Na příští komisi bude domluven způsob hodnocení v rámci SK. 

2) Sportovní areál Olympia – členové jednali o prioritách úprav tohoto sportovního areálu.  

Části sportovního areálu 

A. Budovy – tělocvična, dílna, kotelna, správce, správní budova, šatny, sklady 

B. Budova – ubytovna 



C. Sportovní areál – vybavení pro údržbu a obsluhu travnatého hřiště, vybavení pro atletické 

disciplíny (doskočiště, klece, překážky) 

D. Sportovní areál – nová sportoviště, multifunkční bezúdržbové hřiště 40x20m, dětské hřiště, skate 

park, sektor pro hod kladivem a diskem, in-line dráha, tenisový kurt, workout. 

 

SK upřednostňuje následující pořadí plnění jednotlivých bodů 

 

1. splnění bodu A. – rekonstrukce šaten – již probíhá 

2. splnění bodu C. – vybavení atletického hřiště ( doskočiště, klece, překážky) 

3. splnění bodu B. a D. – řešit později, zmapovat využitelnost 

 

Dále následovala diskuse ohledně využití stadionu Spartou Kutná Hora – oddílem fotbalu. Pan 

předseda Tvrdík sdělil, že pokud by Sparta měla za úkol provádět údržbu trávníku na vlastní náklady, 

nemá o využití plochy na trénink fotbalu zájem. Po té se členové SK domluvili na návštěvě Města 

Čáslav za účelem zjištění způsobu financování sportu v jejich městě. 

3) Krytá hala – p. Kukla SK seznámil s další verzí nové sportovní haly v prostorách Klimešky. 

Projektová dokumentace by měla vycházet z té původní, avšak by se jednalo o jednohalu. Přípravou 

nové sportovní haly by se měla zabývat užší skupina, kterou by tvořil pan místostarosta Viktora, člen 

SK Kukla, předseda SK Třískala a vedoucí investic pan Janál.  

 

Příští jednání sportovní komise  

Příští jednání sportovní komise proběhne xx. 2015 v 17.00 hodin, místo konání bude upřesněno 

 

 

 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

 

 

4) Reakce rady města : 



 

 

Zapsala : L.Krulišová 

Elektronicky ověřil : Jan Třískala 

Datum: 29.9.2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


